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Szóbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvénye 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli kérdést kívánok benyújtani az Igazságügyi
Minisztériumot vezető miniszterhez

,,Milyen megszorításokat tervez a kormány, ha a korrupció elképesztő mértéke miatt az
EU csökkenti az uniós forrásokat?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ szóban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

A megerősített együttműködési eljárással létrejövő Európai Ügyészséghez már 22 uniós
tagállam csatlakozott. Kelet-Közép-Európából Lengyelországon kívül csak Magyarország nem,
annak ellenére, hogy hazánkban minden korábbinál magasabb szinten van a korrupció. Az
Európai Ügyészség hatásköre jelen állás szerint csak az uniós forrásokra terjedne ki, vagyis a
részvétellel egyáltalán nem csorbulna nemzeti önrendelkezésünk. Magyarországon az EU-s
források jelentős részét ellopják, a magyar ügyészség pedig számtalan fontos esetben nem
folytat vizsgálatot.

A gondokat tetézi, hogy a következő, 2021-2027-es hétéves uniós költségvetési időszakban
bevezethetik a jogállamisági mechanizmust az uniós források odaítélése kapcsán, ami
Magyarország esetében egyértelműen negatív következményekkel járhat, hiszen a kormány és
a Fidesz-KDNP lábbal tiporja a demokratikus intézményrendszert. Az orbáni korrupció
veszélyezteti az EU-s támogatásokat: a már a jelenlegi ciklusban kilátásba helyezett pénzügyi
szankcióknak magyar települések, vállalkozások és tisztességes honfitársaink láthatják kárát. A
Jobbik szerint a haverok kiszolgálása helyett a munkahelyteremtő, foglalkoztatásnövelö
célokat, az egészségügy, az oktatás és a szociális szféra területét kellene középpontba állítani!

Bár -a szervezethez való csatlakozás érdekében Gyöngyösi Márton és dr. Staudt Gábor
frakciótársammal határozati javaslatot is benyújtottunk, illúzióink nincsenek: látjuk, hogy a
kormány fél ettől, ezért a Jobbik minden tisztességes honfitársµnk érdekében a
rendelkezésünkre álló összes lehetséges eszközzel küzdeni fog azért, hogy a csalást és az uniós
forrásokkal való visszaélést érdemben visszaszorítsuk hazánkban.



Tisztelt Miniszter Úr!

Tesz-e bármit is a kormány az uniós források, így a magyar családok védelme érdekében vagy
továbbra is kizárólag az Önökhöz köthető családok érdekeit tartják szemük előtt?
Milyen megszorításokra készülnek, ha jelentősen visszaesnek a Magyarország rendelkezésére
álló európai uniós támogatások?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 20.
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